
 
 

Referat fra MED-møde den 27. maj 2021 

Thors Bakke 

 

 

 

Mødedeltagere: Lars Høvenhoff  Mie Rasmussen  

 Dorthe Rasmussen  Christina Greffel  

    Hanne Blaabjerg  

    Rikke S. Styhm  

    Line Jæger  

    Carina Juel Holmhus  

    Birthe Bay Sørensen, ref.  

 

1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Ingen kommentar eller nye punkter 

 

2. Opfølgning af referat 16. marts 

Godkendt 

 

 

3. Økonomi 

Det almindelige driftsbudget ser OK ud. 

Renoveringen af klinikkerne er i fuld gang. Tirsdalen er blevet dyrere end forventet.  

På Nørrevang bliver der også ekstra udgifter, bl.a.  pga. brandsikkerheden ligesom på 

Tirsdalen. Dette kan vi ikke ændre på, men det gør, at budgettet ikke holder. 

Vedr. Nørrevang sendes udbudsmaterialet ud i næste uge – forventet start er ca. 1/9. 

Der pakkes ned i august mdr., og ingen pt på NØ efter sommerferien.  

 

Da det bliver dyrere end antaget, er MED bekymret for økonomien, og om der er penge til 

at fuldende planen for den nye struktur. MED er ligeledes bekymret for udsigten til evt. at 

skulle låne flere penge til struktur ændringen.   

 

4. AM 

Stresspolitikken: Godkendt. Kan ligges på Broen 

     Trivselspolitikken: Godkendt: Kan ligges på Broen 



 
 

 

5. Meddelelser  

Der er ansat 2 nye klinikassistenter, en til OR og en til VT. 

Vores nye direktør i Sundhed Thomas Krarup har været på besøg. 

Direktøren er inviteret med i forbindelse med de kommende budgetdrøftelser til september 

mødet.  

 

6. Forretningsorden  

Tilrettet, sendes ud med referatet. Godkendes endeligt næste gang 

 

7. Struktur 

Der har været spørgsmål fra medarbejdere som har undret sig over, hvorfor sparringsforum 

er nedlagt. OT svarer, at sparring med AM, MED, TR + MUS/TUS er fint, og han deltager i 

fagmøder, og har her sparring på det faglige. Desuden holdes der ad-hoc møder med 

stedfortræder og med arbejdsgrupper 

 

8. Sygefravær  

Stadig langtidssygemeldte, som der er taget hånd om. 

Det korte fravær er stabilt. 

Sammenlagt er sygefraværet faldet i forhold til samme tid sidste år. 

 

 

9. Evt.  

Hoved MED har bedt Sektor MED komme med en tilbagemelding i forhold til corona 

nedlukningen – trivsel, bekymring, utryghed mm. AM og MED ser materialet og hjælper 

med svar.   

     AM grupper i alle afdelinger inviteres med til sektormed én gang om året. 

 

 

 

 

Næste møde mandag den 21. juni 2021 

   


